
 

 

	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  

Årsmelding	  Vikedal	  ungdomslag	  2011	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  

Styret	  har	  bestått	  av:	  
Morten	  Skeie	  (leder),	  Nils	  Erik	  Eide	  (nestleder),	  Gro	  Anett	  E.	  Leifsen	  (sekretær),	  Tone	  Helen	  
Haugland	  (kasserer),	  Even	  Opsal	  (styremedlem),	  Ottar	  Sev.	  Andreassen	  (varamedlem)	  og	  
Knut	  Helge	  Skjold	  (varamedlem).	  	  
	  
Vikedal	  Ungdomslag	  har	  hatt	  5	  styremøter,	  og	  behandlet	  20	  saker.	  
Tidlig	  i	  mars	  satt	  styret	  seg	  ned	  for	  å	  gjøre	  en	  skikkelig	  innsats	  for	  å	  få	  opp	  medlemstallene	  til	  
VUL.	  Forslag	  til	  kandidater	  ble	  skrevet	  ned,	  og	  det	  eneste	  som	  gjenstod	  var	  å	  skrive	  navnene	  
på	  giroer	  å	  sende	  dem	  ut.	  Dessverre	  ble	  resten	  bare	  med	  tanken.	  	  
	  
2011	  har	  nemlig	  vært	  et	  travelt	  år	  for	  «vikedalsbuane»,	  og	  dermed	  også	  for	  
styremedlemmene	  i	  VUL.	  Det	  har	  vært	  intens	  jobbing	  for	  å	  få	  opp	  idrettshallen	  i	  Vikedal.	  
4364	  dugnadstimer	  er	  lagt	  ned	  i	  byggverket,	  og	  styremedlemmene	  har	  naturligvis	  stått	  på	  
for	  dette.	  Men	  det	  skal	  nevnes	  at	  VUL	  også	  har	  bidratt	  økonomisk	  til	  hallen.	  Dette,	  med	  flere	  
bidrag,	  har	  resultert	  i	  en	  flott	  flerbrukshall	  som	  kan	  nyttes	  av	  mange.	  Godt	  jobba!	  
	  
Men	  trass	  i	  mye	  dugnadsarbeid	  har	  vi	  likevel	  engasjert	  oss	  i	  flere	  større	  prosjekter.	  Blant	  
annet	  hadde	  VUL	  ansvaret	  for	  det	  lydtekniske	  på	  «Zetlitz-‐spelet»	  i	  månedsskiftet	  mai/juni.	  
En	  god	  jobb	  som	  resulterte	  i	  30	  000kr	  inn	  til	  VUL.	  Det	  har	  også	  vært	  en	  del	  andre	  lydjobber	  
dette	  året,	  som	  til	  sammen	  dro	  inn	  en	  sum	  på	  20	  000kr.	  Disse	  pengene	  har	  komt	  til	  god	  nytte	  
både	  med	  tanke	  på	  oppgradering	  og	  vedlikehold	  av	  lydutstyr,	  samt	  driften	  av	  musikkrommet	  
som	  VUL	  lar	  sine	  medlemmer	  disponere	  fritt.	  	  
	  
Det	  har	  også	  vært	  stor	  aktivitet	  på	  VUL	  sin	  egen	  Dirtjumpbane.	  Dette	  har	  vært	  et	  prosjekt	  
som	  deler	  av	  styret	  har	  jobbet	  med	  i	  lang	  tid.	  VUL	  har	  leiet	  inn	  gravemaskiner	  og	  utstyr,	  og	  
med	  styreleder	  samt	  anleggsmaskinfører	  Morten	  Skeie	  bak	  spakene	  ble	  det	  fort	  sving	  i	  
sakene!	  Sommeren	  2011	  stod	  banen	  ferdig	  i	  perfekt	  stand	  til	  glede	  for	  over	  30	  brukere	  fra	  
Vikedal	  og	  omegn.	  	  
	  
På	  høsten	  startet	  vi	  planleggingen	  av	  julerevy.	  Mange	  møtte	  opp	  på	  revymøtene,	  men	  etter	  
en	  tøff	  tid	  med	  mye	  dugnadsarbeid	  både	  på	  idrettshallen	  og	  flere	  av	  bygdas	  festivaler,	  fant	  vi	  
dessverre	  ikke	  helt	  gnisten.	  	  Flere	  gode	  revynummer	  var	  allerede	  skrevet	  og	  godt	  innøvd	  på	  
dette	  tidspunktet,	  men	  vi	  var	  alle	  enige	  om	  å	  spare	  disse	  til	  en	  senere	  anledning.	  Så	  se	  opp	  
for	  en	  god	  latter	  i	  nærmeste	  fremtid!	  
	  
Takk	  for	  i	  år!	  
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Morten	  Skeie	  	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  

Leder	  Vikedal	  Ungdomslag	  	  


